
Protokoll från månadsmöte 2, 2021 – 2022 

Tid: Torsdag den 7 oktober 2021 Plats: Grand Hotel   

Närvarande: 19 medlemmar 1 gäst, Karin Velinder. 

Före mötet på Grand Hotel hade de flesta samlats på Livets Museum för en guidad visning på 

gott och väl en timme. 

President Britten öppnade månadsmötet och tände ljuset för vänskap, hjälpsamhet och 

internationell förståelse samt för alla vid namn Birgitta, Britta och Britten. (Dagens 

namnsdag) 

1 Distriktsårsmötet (DÅM) 2 oktober Grand Hotel Lund                                                                                                     

I mötet deltog 32 delegater från 16 klubbar i distrikt 239. Från vår klubb deltog Britten 

Hovstadius, Eva Ljunggren, Eva Bratt samt Ulla Mårtensson. 

Distriktspresident Elisabeth Nelson inledde mötet med parentation över tre medlemmar 

som avlidit sedan distriktsmötet i mars 2021.  Hennes motto för dagen var: Tillsammans kan    

vi göra mycket.   

• Matrikeln                                                                                                                                             

Den punkt som diskuterades ivrigast var om vi ska låta trycka matrikeln varje år. 

Medlemmarna i vår klubb hade fått svara på frågan via e-mail. 30 svar inkom varav 

25 svarade att de inte tyckte att matrikeln skulle tryckas varken varje eller vartannat 

år. Däremot tyckte 15 medlemmar att vi kunde beställa ett begränsat antal matriklar 

till de medlemmar som ändå vill ha den. På DÅM utföll diskussionen så att 11 av 16 

klubbar röstade ja till att ha kvar den tryckta matrikeln, vilket blev mötets svar på 

denna fråga.  

• Hjälpprojekten                                                                                                                  

Därnäst diskuterades vilka hjälpprojekt SIW ska stödja under perioden 2021 - 2024. 

Även denna fråga har diskuterats bland medlemmarna via -email. Mötet beslöt att 

fortsätta stödja Garissa-projektet, IW-doktorn, Narkotikasökhundarna samt med 

tvekan också Silviasystrarna, som är mer aktuellt i Stockholmstrakten och som SIW 

dessutom inte har något skrivet avtal med.  Vi fick också veta att Silviasystrar tar 

betalt när de är inbjudna att tala om sin verksamhet.   

Ett eventuellt framtida projekt kan handla om Solvatten, där solen renar det smutsiga 

vattnet i en plastdunk. 

• Förenkla stadgarna   

Det pågår ett arbete med att förenkla våra stadgar, ett arbete som inte verkar vara så 

enkelt med tanke på hur olika IW arbetar i alla världsdelar som dessutom lever i helt 

olika kulturer. En ändring av stadgarna måste godkännas av internationella IW, vilket 

förklarar att detta kommer att ta tid. 

• Besök från England 

Den 22 - 23 maj 2021 kommer vårt distrikt att få besök av engelska IW-medlemmar. 

 



 

2 Pengar till hjälpprojekten  

• På förra månadsmötet beslöt vi skänka insamlade pengar från DÅM till diakonin i 

Lund. På förra månadsmötet fick styrelsen också mandat att bestämma hur stor 

summa som ska skänkas till narkotikasökhundarna till minne av vårt 

återföreningsmöte. Styrelsen har beslutat skicka 5000 kronor. 

• Eftersom vår ekonomi är god föreslår styrelsen att vi i samband med varje 

månadsmöte i höst skänker 3000 kronor till IW-doktorn i oktober, Brottsofferjouren i 

november samt Garissa-projektet i december. Klubben godkände förslaget. 

• Mötet beslöt också att de 500 kronor, som guidningen på Livets Museum kostat tas 

ur klubbkassan 

3 Klubbens 60-årsjubileum  

Nästa år fyller klubben 60 år. Diskuterades hur och när vi ska fira detta. Maria Sörensson, 

dotter till tidigare medlemmen Kim Sörensson, kommer att visa kläder ur sin moders 

samling. Vi planerar att jubileet kommer att ske i mars. Eventuellt kommer närliggande 

klubbar att inbjudas. 

4 Övrigt 

• Nästa månadsmöte äger rum den 4 november och blir ett lunchmöte då Eva Lassen 

presenterar aktuella böcker. Vi får då också besök av distriktspresident Elisabeth 

Nelson. 

• Decembermötet blir den 9 december då Anna Lindkvist fån Kulturen talar om 

textilier. 

• Ann-Sofie Frånberg uppmanade oss att läsa artikeln i senaste IW-Nytt som Elisabeth 

von Friesendorff skrivit om hur vi ska använda hemsidan. 

• Diskuterades om vi ska ha fler lunchmöten. Inget beslut fattades i denna fråga. 

• Klubbmästare Eva Bratt uppmanade alla att respektera sista anmälningsdag för att 

delta i månadsmöten. Det blir annars problem med överenskommelserna med Grand 

Hotel. 

• ISO Ulla Mårtensson informerade om kommande besök från England, 20 - 22 maj 

2022, ett vänmöte i Lübeck samma datum samt om Rally i Berlin 9 – 11 september 

2022. Se mer om dessa möten i IW-Nytt. 

• Framförde Birgitta Wokander en hälsning från Ingrid Åshuvud. 

     Till sist avslutade president Britten klubbmötet och blåste ut ljuset. 

 

 

          

        Eva Ljunggren   Britten Hovstadius 

Klubbsekreterare   Klubbpresident 


